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Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24); Benjamin (27); Lone (34)

Afbud

Næste
bestyrelsesmøde

Ikke fastlagt

Dagsorden:
1. Referat fra sidste møde
2. økonomi
3. Generalforsamling 2015

1. Forslag om deklarationsændringer
2. "Nye legepladser"
3. Forslag fra beboere
4. De praktiske opgaver i forbindelse med generalforsamlingen

4. Fjernvarme arbejdet i Klosterparken
5. Gennemgang af aktivitetsliste
6. Eventuelt

1. Referat fra sidste møde
Godkendt

2. Økonomi.
Benjamin gennemgik sidste års regnskab. Resultatet er 45.497 kr, hvilket
hovedsaglig skyldes mindre forbrug til snerydning og fællesarealer.
Der er ingen restancer.
Vi gennemgik yderligere budgettet der forelægges generalforsamlingen.
Økonomi for bestyrelsens forslag til generalforsamlingen er indarbejdet i
budgettet. Hvis forslaget vedtages finansieres dette af de opsparede midler.
Budgetforslaget har derfor et forventet negativt resultat.
Vi diskuterede også honorering af Brian for ekstraopgaver og vedtog en sats
for dette.

3. Generalforsamling 2015
Vi diskuterede igen hvordan vi skulle forholde os til kommunens svar på vores
forslag til deklarationsændring. Efter en del diskusion blev vi enige om
hvordan vi ville håndtere dette. Forslaget bliver efter mødet gjort færdigt og
indarbejdes i indkaldelsen.

Det andet forslag som bestyrelsen kommer med til mødet, havde vi inviteret
en Jørgen Østergaard fra firmaet UNO, som også har udarbejdet
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projektforslaget, således at det vil opfylde de krav kommunen stiller for at
yde tilskud til projektet.
Jørgen gennemgik projektet for os, og anbefalede at vi allerede nu ansøgte
kommunen, idet der var en snarlig frist, hvilket vi accepterede.
Projektet finanseres dels ved en egenbetaling af grundejerforeningen, og dels
af et væsentlig tilskud fra kommunen. der er dog visse betingelser der skal
være opfyldte.
Det blev aftalt, at hvis tilskuddet fra kommunen sammen med vores
egenbetaling ikke er nok til det projektforslag der fremlægges, så kan
projektet tilpasses til midlerne.
Projektet vil ikke kun forbedre legepladsforholdene, men også give voksne
mulighed til at benytte visse af redskaberne til motion og styrkeformål.
Forslaget til projektet indarbejdes i indkaldelsen til generalforsamlingen.

Derefter gennemgik bestyrelsen de indkomne forslag, og diskuterede de
enkelte.

4. Fjernvarme arbejdet i Klosterparken
Dette punkt udskydes til næste møde

5. Gennemgang af aktivitetsliste
Dette punkt udskydes til næste møde

6. Eventuelt

Intet.


